



Presidiet

PROTOKOLL
13.15
2018-02-09 13:15
Styrelsen

Styrelsemöte 9

Närvarande presidium

Oskar Hansson	kårordförande	<i>mötesordförande</i>
Alexander Nymark	Vice kårordförande med utbildningsansvar	<i>mötessekreterare</i>
Lovisa Tillström	Vice kårordförande med studiesocialt ansvar	(justerare)

Närvarande ledamöter

Linnea Karlsson
Rasmus Silfver
Gustav Ekström
Nils Rood

Adjungeringar

Ej närvarande

My Bodin

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Kårordförande Oskar Hansson förklarade mötet öppnat kl. 13:19.
2. Val av justerare	Lovisa Tillström utses.
3. Val av sekreterare	Vid tangenterna ska Alexander Nymark sitta.
4. Justering av röstlängden	Närvaron registreras. Styrelsen är beslutsmässig.

ordf

sek

jus

5. Mötes behöriga utlysande
Handlingar som kom ut i tid godkänns. Den sena handlingen godkänns även den.
6. Adjungeringar
Inga adjungeringar.
7. Fastställande av föredragningslistan
FST-val läggs in som ny punkt 14, med konsekvensändringar. Föredragningslistan fastslogs med ovan nämnda ändringar.
8. Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll finns tillgängligt för underskrift, men har ej skrivits under ännu. Bordläggs till nästa möte.
9. Presidiet och styrelsen informerar
- a) styrelsen
- Linnea har noterat att det är vår, och inte blir hon hemlös heller. Känner att allt är bra.
 - Nils har kommit igång med en bra studietakt, men har en hel del andra uppdrag och möten som riskerar att resultera i viss stress. Kommer nog att ordna sig.
 - Gustav har haft feber, men bortsett från det har det varit en bra period.
 - Rasmus har varit sjuk, och har en hel del att göra för tillfället.
- b) vkos
- Novischperioden är över. Återträff och tack har planerats in. Arbetet har rullat på väl, och fortsätter så.
 - Skyddsrondsarbetet har påbörjats. Har övertalat ansvariga att faktiskt rapportera in de prolem som noteras.
 - Hybrid har kommit igång, arbetet med Haruka fungerar väl.
 - STUDS jobbar på bra, stressrapporten ska inom kort avslutas.
 - Mår bra.



ordf



sek



jus

c) vkou

- Visst arbete med VFU och studentråden.
- UU har tvingats skjutas upp, men är snart igång igen.
- Känner sig glad i hågen.

d) ordförande

- Ekonomin är en hög arbetsbelastning.
- STRUTEN är igång i full rullning
- Flera möten med LU-bygg och LU-konferens, men verkar nu lösa sig.

10. Wermlands ljudssystem

Rasmus Silfver deltog ej i diskussion eller beslut på grund av potentiell jävsituation. Kåren har pengar för utbetalning, som kan tas ur novischbudgeten. I framtiden bör novischer som går in i båset kastas ut direkt.

Styrelsen beslutar

att en symbolisk summa på 1000 kr ska betalas ut till Wermlands nation. Lovisa åläggs att genomföra betalningen.

11. Rapport arbetsgrupper inom HTS

Aktivaresan: Evenemanget är igång. 11 pers är redan anmälda. Tema och annan spåning pågår. Arbetet går framåt.

Heltidarutredningen: Beräkningar pågår för kostnaden av nya heltidare kontra löneökning för presidialer. Även här går arbetet framåt.

Ekonomigruppen: Arbetet görs när det finns någon timme över i Oskars schema.

Kommunikationsplanen: Planen börjar bli färdigställd. Ska lyftas på nästa styrelsemöte.

Postbeskrivningar: De relevanta grupperna (heltidargruppen + kommunikationsplanen) kan slås ihop för att jobba med postbeskrivningar. Bör lyftas på nästa styrelsemöte. Lovisa skriver ett underlag.

12. Val av SSO till LSK + äskning

Oskar föredrar punkten. Äskande om pengar för


ordf sek jus

Skyddsforum har inkommit från Lovisa. Även diskussion om val till ledamöter i lokala skyddskommittén på HT-fakulteterna. Lovisa deltog ej i beslutet.

Styrelsen beslutar

att bifalla Lovisa Tillströms äskning.

att välja Lovisa Tillström samt person X till ledamöter i lokala skyddskommittén på HT-fakulteterna (vi rapporterar in till HT att vi vill ha två platser, identitet på person X ännu okänd).

13. Kårvalet

Valet ligger just nu endast på Oskar + Gustav. Saga Cornelius har hjälpt till att skriva information till valet. Kandideringsformulär är nu ute, och det behöver spridas så mycket som möjligt. Linnea fixar en "vilka vi har pratat med"-lista. Alexander ska fortsätta ge information till studentråden. Gustav blir sammankallande för gruppen om maktbalans (relationen presidialer/styrelse i FUM). Alexander och Linnea sitter med i denna grupp. Saga Cornelius och Lehman Benson Jr ska bjudas in. Oskar ska adjungeras in som expertråd i stadgetolkningar.

14. FST-val

Styrelsen diskuterar valet till FST, samt problematiken som kan uppstå med att ha ett annat val samtidigt som kårvalet. Diskussion huruvida valet ska ske via intern utlysning, eller offentligt och läggas upp på Facebook. Styrelsen röstar 4 mot 2 för intern utlysning, 1 nedlagt röst.

Styrelsen beslutar

att valet till FST ska skötas via intern utlysning.

att Oskar ska kontakta Micha (valberedningens ordförande).


ordf


sek


jus

15. STRUTEN

Oskar och Alexander beskriver resurstilldelningssystemet som grund för diskussionen. För- och nackdelar med det föreslagna systemet diskuteras. I slutändan tycks styrelsen ställa sig mestadels skeptiska mot det föreslagna systemet. STRUTEN ska även lyftas i UU nästa vecka. Oskar uppmanar styrelsen att fortsätta diskutera och prata om resurstilldelning.

16. Nästa mötestid

Nästa styrelsemöte sätts till den 19:e februari, klockan 13-16.

17. Mötets avslutande

Ordförande Oskar Hansson förklarade mötet avslutat kl. 16.02

Vid protokollet



Oskar Hansson
mötesordförande



Alexander Nymark
mötessekreterare



Lovisa Tillström
justerare



ordf sek jus